

E

ATTESTATION PAPER.

No. 13292.
Folio. 995

CANADIAN OVER-SEAS EXPEDITIONARY FORCE.

QUESTIONS TO BE PUT BEFORE ATTESTATION.

(ANSWERS.)

1. What is your name?..... *William Howard Van Allen*

2. In what Town, Township or Parish, and in what Country were you born?..... *Niemes France.*

3. What is the name of your next-of-kin?..... *Mr. F. W. Van Allen*

4. What is the address of your next-of-kin?..... *Rosetown, Sask. Canada.*

5. What is the date of your birth?..... *8th May 1895*

6. What is your Trade or Calling?..... *Postal Clerk*

7. Are you married?..... *No.*

8. Are you willing to be vaccinated or re-vaccinated?..... *Yes.*

9. Do you now belong to the Active Militia?..... *Yes 29th Lt. 2 yrs*

10. Have you ever served in any Military Force?..... *No.*
If so, state particulars of former Service.

11. Do you understand the nature and terms of your engagement?..... *Yes*

12. Are you willing to be attested to serve in the CANADIAN OVER-SEAS EXPEDITIONARY FORCE?..... *Yes.*

William Allen (Signature of Man).
Cpl. Wm. Lellan (Signature of Witness).

DECLARATION TO BE MADE BY MAN ON ATTESTATION.

I, *Wm. H. Van Allen*, do solemnly declare that the above answers made by me to the above questions are true, and that I am willing to fulfil the engagements by me now made, and I hereby engage and agree to serve in the Canadian Over-Seas Expeditionary Force, and to be attached to any arm of the service therein, for the term of one year, or during the war now existing between Great Britain and Germany should that war last longer than one year, and for six months after the termination of that war provided His Majesty should so long require my services, or until legally discharged.

Date *22nd Sept* 1914. *William Allen* (Signature of Recruit)
Cpl. Wm. Lellan (Signature of Witness)

OATH TO BE TAKEN BY MAN ON ATTESTATION.

I, *Wm. H. Van Allen*, do make Oath, that I will be faithful and bear true Allegiance to His Majesty King George the Fifth, His Heirs and Successors, and that I will as in duty bound honestly and faithfully defend His Majesty, His Heirs and Successors, in Person, Crown and Dignity, against all enemies, and will observe and obey all orders of His Majesty, His Heirs and Successors, and of all the Generals and Officers set over me. So help me God.

Date *22nd Sept* 1914. *William Allen* (Signature of Recruit)
McDonald (Signature of Witness)

CERTIFICATE OF MAGISTRATE.

The Recruit above-named was cautioned by me that if he made any false answer to any of the above questions he would be liable to be punished as provided in the Army Act.

The above questions were then read to the Recruit in my presence.

I have taken care that he understands each question, and that his answer to each question has been duly entered as replied to, and the said Recruit has made and signed the declaration and taken the oath before me, at *23rd Sept Valcarlos* day of..... 1914.

McDonald (Signature of Justice)

I certify that the above is a true copy of the Attestation of the above-named Recruit.

McDonald (Approving Officer)

E 13292
 Description of William H. Van Allen on Enlistment.

Apparent Age..... <u>19</u> years <u>4</u> months. <small>(To be determined according to the instructions given in the Regulations for Army Medical Services.)</small>		Distinctive marks, and marks indicating congenital peculiarities or previous disease. <small>(Should the Medical Officer be of opinion that the recruit has served before, he will, unless the man acknowledges to any previous service, attach a slip to that effect, for the information of the Approving Officer.)</small> <i>mole right side of Abdomen</i>	
Height.....	<u>5 ft 10 1/2 ins.</u>		
Chest measurement	Girth when fully expanded.....		<u>36 1/2 ins.</u>
	Range of expansion.....		<u>3 1/2 ins.</u>
Complexion.....	<u>Dark</u>		
Eyes.....	<u>Blue</u>		
Hair.....	<u>Dark</u>		
Religious denominations	Church of England.....		
	Presbyterian.....		<input checked="" type="checkbox"/>
	Wesleyan.....		
	Baptist or Congregationalist.....		
	Other Protestants <small>(Denomination to be stated.)</small>		
	Roman Catholic.....		
Jewish.....			

CERTIFICATE OF MEDICAL EXAMINATION.

I have examined the above-named Recruit and find that he does not present any of the causes of rejection specified in the Regulations for Army Medical Services.

He can see at the required distance with either eye; his heart and lungs are healthy; he has the free use of his joints and limbs, and he declares that he is not subject to fits of any description.

I consider him* Fit for the Canadian Over-Seas Expeditionary Force.

Date..... Aug 31 1914. W.P. Quinn

Place..... Walcaster May, A.M.E. Medical Officer.

*Insert here "fit" or "unfit."

NOTE.—Should the Medical Officer consider the Recruit unfit, he will fill in the foregoing Certificate only in the case of those who have been attested, and will briefly state below the cause of unfitness:—

CERTIFICATE OF OFFICER COMMANDING UNIT.

William H. Van Allen having been finally approved and inspected by me this day, and his Name, Age, Date of Attestation, and every prescribed particular having been recorded, I certify that I am satisfied with the correctness of this Attestation.

M. Keenan (Signature of Officer)

Date 23rd Sept 1914.

107^e Bataillon, F. E. C.
PIÈCE D'ATTESTATION.

ORIGINAL

No. 672553

Folio

CORPS EXPÉDITIONNAIRE CANADIEN D'OUTRE-MER

QUESTIONNAIRE REQUIS AVANT ATTESTATION

(RÉPONSES)

1. Quel est votre nom de famille ?..... *Tremblay fils Ouesine*
- 1a. Quels sont vos noms de baptême ?..... *Georges*
- 1b. Quelle est votre présente adresse ?..... *Chicoutimi*
2. En quelle ville, village ou paroisse, et en quel pays êtes-vous né ?..... *Chicoutimi*
3. Quel est le nom de votre plus proche parent ?..... *Henri Tremblay*
4. Quelle est l'adresse de votre plus proche parent ?..... *Kiropame*
- 4a. Quel est votre degré de parenté avec icelui ?..... *Frère*
5. Quelle est la date de votre naissance ?..... *Mai 1885*
6. Quel est votre métier ou profession ?..... *Journalier*
7. Êtes-vous marié ?..... *non*
8. Consentez-vous à être vacciné ou revacciné et inoculé ?..... *Oui*
9. Faites-vous déjà partie de la Milice active ?..... *non*
10. Avez-vous déjà fait du service militaire ?..... *non*
(En ce cas, mentionner les états de service)
11. Comprenez-vous bien la nature et les termes de votre engagement ?..... *Oui*
12. Consentez-vous à être attesté pour service dans le Corps Expéditionnaire Canadien d'outre-mer ?..... *Oui*

DÉCLARATION REQUISE DU SUJET

Je, *Georges Tremblay*, déclare solennellement que ce qui précède contient les réponses que j'ai faites au questionnaire ci-dessus, et que ces réponses sont véridiques, et que je consens à remplir les engagements que je prends maintenant, et je m'engage et consens à servir dans le Corps Expéditionnaire Canadien d'outre-mer et à être affecté à une arme quelconque dans le service de ce Corps pour le terme d'une année, ou pour la durée de la guerre actuellement engagée entre la Grande Bretagne et l'Allemagne si elle dure plus d'une année, et pour six mois après la conclusion de cette guerre dans le cas où Sa Majesté requerrait mes services d'autant, ou jusqu'à ce que je sois légalement libéré.

Georges Tremblay (Signature de la Recrue)

Date *17 avril* 191*6* *S. J. Lambert* (Signature du Témoin)
sergent 16^e em. Bn. C.

SERMENT REQUIS DU SUJET

Je, *Georges Tremblay*, prête le serment d'être fidèle et de donner mon entière allégeance à Sa Majesté le Roi George V, ses Héritiers et Successeurs, de me faire un devoir de défendre honnêtement et fidèlement la Personne, la Couronne et la Dignité de Sa Majesté, et de ses Héritiers et Successeurs contre tous ennemis, et d'obéir ponctuellement à tous les commandements de Sa Majesté, de ses Héritiers et Successeurs, ainsi que de tous Généraux et Officiers placés au-dessus de moi. Ainsi Dieu me soit en aide.

Georges Tremblay (Signature de la Recrue)

Date *19 avril* 191*6* *S. J. Lambert* (Signature du Témoin)
sergent 16^e em. Bn.

CERTIFICAT DU MAGISTRAT

La Recrue ci-dessus nommée a été prévenue par moi que, s'il répondait faussement à aucune des questions ci-dessus, il serait passible des pénalités pourvues par la loi de l'Armée.

Les questions ci-dessus ont alors été lues à la Recrue en ma présence. J'ai vu avec soin, à ce qu'il comprit chaque question, et à ce que les réponses à chacune fussent dûment inscrites telles que reçues, et la dite Recrue a fait et signé la déclaration et prêté le serment en ma

présence, à *Chicoutimi* ce *19* jour de *juin* 191*6*
Edmond Laroche (Signature du Juge)

*Made at
20.2.17
J.H.O.*

Signalement de George Trumbly à l'Enrolement

Age apparent <u>30</u> ans <u>11</u> mois. <small>(Déterminable d'après les instructions contenues dans les règlements du Service Médical de l'Armée.)</small>	Signes distinctifs, et indices d'affections congénitales ou de maladies antérieures. <small>Si le Médecin-Officier est d'avis que le Recrue a fait du service antérieurement il devra, à moins que l'engagé reconnaisse le fait, ajouter ses notes à cet effet pour l'information de l'officier approbateur.</small>
Taille <u>5</u> pieds <u>7 1/2</u> pouces	
Mesure de la poitrine { Tour de poitrine, à pleine expansion <u>37</u> pouces Marge d'expansion <u>3</u> pouces	
Tcint <u>Châtain</u>	
Yeux <u>Gras</u>	
Chevelure <u>Châtain</u>	
Confession religieuse	Anglican.....
	Presbytérien.....
	Méthodiste.....
	Baptiste ou Congregationaliste.....
	Catholique Romain <u>Catholique</u>
Juif.....	
Autres dénominations..... <small>(Indiquer laquelle)</small>	

CERTIFICAT D'EXAMEN MÉDICAL

Ayant examiné le sujet ci-haut nommé, je constate qu'il ne présente aucune des causes de rejet spécifiées dans les règlements du Service Médical de l'Armée.

Il peut voir de chaque œil à la distance requise; le cœur et les poumons sont sains; il a le libre usage de ses articulations et de ses membres, et il déclare n'être sujet à aucune syncope quelconque.

Je le considère* valide pour le Corps Expéditionnaire Canadien d'outre-mer.

Date 19 Avril 1916.

Lieu Le Bicentenaire Edm. Sauvé
Médecin-Officier.

* Insérer ici "valide" ou "non-valide".

NOTE.—Si le médecin-officier trouve le sujet impropre au service, il remplira le certificat ci-dessus dans les seuls cas où il y a eu attention et notera brièvement ci-dessous les causes d'invalidité:

CERTIFICAT DE L'OFFICIER COMMANDANT

George Trumbly.....ayant été finalement approuvé et examiné par moi ce jour, et le nom, l'âge, la date d'attestation et tous les autres détails réglementaires ayant été notés, je certifie être satisfait de l'exactitude de cette attestation.

Heathman.....LT.-COL. (Signature de l'officier.)

Date 24 Avril 1916.
D. C. 187ième BATAILLON CANADIEN FRANÇAIS. F. E. C.